
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr.11 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā      2023. gada 20. septembrī 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 

reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KARĪNA MIĶELSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone 

(LRA), Arta Deniņa (JKP) (līdz plkst. 12:15, no plkst. 13:00 piedalās attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Genovefa 

Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (līdz plkst. 12:15, no plkst. 13:00 

piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), 

Raitis Kubuliņš (LZP) (līdz plkst. 15:31), Gatis Miglāns (LZS) (piedalās attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), Jānis Leja (S) (līdz plkst. 12:15 

un no plkst. 14:29 līdz 16:05), Raivis Pauls (LZS) (līdz plkst.12:15), Liāna Pumpure (LRA), 

Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks ( LRA).  

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Ligita Anspoka, Miķelis Cinis, Guna Cielava, Diāna Čūriška, 

Ilona Gotharde, Everita Kāpa, Edgars Liepiņš, Kristīne Ludiņa – Jākobsone, Inga Pērkone, Iluta 

Plikgalve, Inga Reķe, Rita Rossoha – Sadoviča, Edvīns Šēpers. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 

Ādažu novada Sociālā dienesta Kopienas vecākā sociālā darbiniece Gunita Dzene, SIA “Ādažu 

Namsaimnieks” valdes loceklis Juris Krūze, Ādažu novada Mākslu skolas direktores p.i. 

Kaspars Rubenis, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska.  

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 20. septembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu.  

2. Par saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību zemas īres maksas dzīvojamās 

mājās Ādažu novada pašvaldībā” projektu. 

3. Par pašvaldības aizņēmumiem. 
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4. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 2. marta 

saistošajos noteikumos Nr. 19/2022 “Par azartspēļu organizēšanu Ādažu novadā”” 

projektu. 

5. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu. 

6. Par atsavināmo nekustamo īpašumu “Ādažu novada meži” un “Riekstu iela A” 

zemesgabalu nosacītās cenas apstiprināšanu. 

7. Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. noteikumos Nr. 41 

“Kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumi”” projektu. 

8. Par Reorganizācijas komisijas ziņojumu par Carnikavas pagasta centralizētās 

siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, resursu un saistību pārņemšanu. 

9. Par deputātu ierosinājumu par Ādažu novada pašvaldības domes 2022.gada 27. jūlija 

lēmuma Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu 

ūdens”” atcelšanu. 

10. Par deputātu ierosinājumu par SIA “Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks” tarifa 

aprēķina pamatotības izvērtēšanu. 

11. Par deputātu ierosinājumu par vienreizēju 50 euro pabalsta izmaksu darbiniekiem. 

12. Par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8044 007 0636 pārdošanu. 

13. Par piederības sakārtošanu garāžu ēkai Pirmā iela 44B, Ādažos. 

14. Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 33, 

Baltezers. 

15. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu par ieguldījumiem publiskā 

infrastruktūrā. 

16. Par speciālo piemaksu Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem. 

17. Par grozījumiem Ādažu vidusskolas budžēta tāmē mācību līdzekļu iegādei. 

18. Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 

“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu. 

19. Par pedagogu mēneša darba algas likmes noteikšanu Ādažu novada Mākslu skolā. 

20. Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Erasmus+ programmas  “Jaunatnes līdzdalības 

projekti” projektu konkursā. 

21. Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu. 

22. Par multimodālās agrīnās intervences programmu STOP 4-7. 

23. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs no 2023. gada septembra. 

24. Par sadarbību mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ar Ropažu un Saulkrastu 

novadu pašvaldībām. 

25. Par bērnu skaita samazināšanu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 

13.grupā. 

26. Par pārvietojamā skeitparka elementu iegādi un izvietošanu  Carnikavā. 

27. Par subsīdijām sporta organizācijas infrastruktūras uzturēšanai. 

28. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā. 
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29. Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 

pārvaldīšanā. 

30. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2023. gada 

budžeta tāmē. 

31. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 

saistošajos noteikumos Nr. 59/2022 “Par Ādažu novada pašvaldības maksas 

autostāvvietu lietošanu”” projektu. 

32. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu. 

33. Par nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. nolikumā Nr. 40 

“Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu. 

34. Par sabiedrības iesaistīšanu atsevišķu pašvaldības funkciju vai uzdevumu pildīšanā. 

35. Informatīvs ziņojums par Pilsētnieka karti. 

36. Informatīvs ziņojums par Gaujas – Baltezera kanāla taciņas projekta tehniskajām 

specifikācijām. 

37. Informatīvs ziņojums par Garkalnes pagasta robežu jautājumu. 

 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 20. septembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu  

(Karīna Miķelsone ) 

Ierosina papildināt Finanšu komitejas 2023. gada 20. septembra sēdes darba kārtību,  

1. iekļaujot šādus jautājumus, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju: 

1) 2. jautājumu “Par pašvaldības aizņēmumiem”; 

2) 6. jautājumu “Par atsavināmo nekustamo īpašumu “Ādažu novada meži” un “Riekstu 

iela A” zemesgabalu nosacītās cenas apstiprināšanu”; 

3) 20. jautājumu “Par bērnu skaita samazināšanu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes 

“Strautiņš” 13.grupā”;  

4) 29. jautājumu “Par Reorganizācijas komisijas ziņojumu par Carnikavas pagasta 

centralizētās siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, resursu un saistību 

pārņemšanu”; 

5) 32. jautājumu “Par deputātu ierosinājumu par vienreizēju 50 euro pabalsta izmaksu 

darbiniekiem”; 

6) 36. jautājumu “Informatīvs ziņojums par Garkalnes pagasta robežu jautājumu”,  

 

2.  svītrojot 16. jautājumu “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 

24. novembra protokollēmumā Nr.17 § 11 “Par mācību jomu koordinatoriem””, 

attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

I. KRASTIŅŠ aicina 31. jautājumu “Par deputātu ierosinājumu par Ādažu novada pašvaldības 

domes 2022.gada 27. jūlija lēmuma Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības 

nodošanu SIA “Ādažu ūdens”” atcelšanu” izskatīt kā 9. jautājumu, 32. jautājumu “Par deputātu 

ierosinājumu par SIA “Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks” tarifa aprēķina 

pamatotības izvērtēšanu” izskatīt kā 10. jautājumu un 33. jautājumu “Par deputātu ierosinājumu 
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par vienreizēju 50 euro pabalsta izmaksu darbiniekiem” izskatīt kā 11. jautājumu, attiecīgi 

mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

K. MIĶELSONE ierosina darba kārtības 29. jautājumu “Par noteikumu “Grozījums Ādažu 

novada pašvaldības 23.11.2022. noteikumos Nr. 41 “Kapitālsabiedrību pārvaldības 

noteikumi”” projektu” izskatīt kā 7. jautājumu un 30. jautājumu “Par Reorganizācijas komisijas 

ziņojumu par Carnikavas pagasta centralizētās siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, 

resursu un saistību pārņemšanu” izskatīt kā 8. jautājumu, jo jāskata kompleksi kopā ar deputātu 

iesniegto darba kārtības 31., 32. un 33. jautājumu, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

V. BULĀNS aicina 3. jautājumu “Par saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību 

zemas īres maksas dzīvojamās mājās Ādažu novada pašvaldībā” projektu” izskatīt kā 2. 

jautājumu, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

K. MIĶELSONE aicina apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 20. septembra sēdes darba 

kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 20. septembra sēdes darba kārtību. 

2. Par saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību zemas īres maksas 

dzīvojamās mājās Ādažu novada pašvaldībā” projektu 

(Inga Pērkone) 

Ziņo, kas saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldības administratīvajā teritorijā 

mājsaimniecībām izīrē dzīvokļus Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma 

plāna 3.1. reformu un investīciju virziena “Reģionālā politika” 3.1.1.4.i. investīcijas 

“Finansēšanas fonda izveide zemas īres mājokļu būvniecībai” ietvaros izveidotajās zemas īres 

maksas dzīvojamās mājās. 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, I. KRASTIŅŠ, I. PĒRKONE, E. KĀPA debatē par prioritāro 

kārtību noteikšanu dzīvokļu piešķiršanai (A. Deniņa ierosina noteikt prioritāti izglītības iestādēs 

strādājošajiem. I. Krastiņš aicina izvērtēt iespēju pašvaldībai apmaksāt izglītības iestādēs 

strādājošajiem dzīvošanu zemas īres maksas dzīvokļos. Ierosina I. Pērkonei nosūtīt vēstuli AS 

“Attīstības finanšu institūcija Altum” par šādas ieceres realizēšanas iespējam. K. Miķelsone 

ierosina konceptuāli atbalstīt saistošo noteikumu projektu, lai varētu uzsākt projekta par zemas 

īres dzīvokļu celtniecību Ādažu novadā. Aicina saistošo noteikumu 4.1. apakšpunktu papildināt 

ar vārdiem: “vai primārā veselības aprūpē”. I. Reķe uzsver, ka saistošajos noteikumos var veikt 

grozījumus, mainot īres reģistra prioritāro kārtību. E. Kāpa akcentē, ka tas nebūtu korekti pret 

iedzīvotājiem bieži mainīt minēto kārtību.).  

K. MIĶELSONE uzdod Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vadītājai I. 

Pērkonei:  

1. nosūtīt vēstuli AS “Attīstības finanšu institūcija Altum” par pašvaldības iesaisti par 

iespēju pašvaldībai apmaksāt zemas īres dzīvokļus noteiktajām sociālajām grupām;  

2. papildināt saistošo noteikumu 4.1. apakšpunktu, papildinot ar vārdiem“ vai primārā 

veselības aprūpē”; 

3. sagatavot lēmuma projektu par komisijas izveidi un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 26. oktobra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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1. Atbalstīt saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību zemas īres maksas 

dzīvojamās mājās Ādažu novada pašvaldībā” projektu un nodot to sabiedrības viedokļu 

noskaidrošanai. 

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vadītājai I. Pērkonei:  

2.1. nosūtīt vēstuli AS “Attīstības finanšu institūcija Altum” par pašvaldības iesaisti par 

iespēju pašvaldībai apmaksāt zemas īres dzīvokļus noteiktajām sociālajām grupām;  

2.2. papildināt saistošo noteikumu 4.1. apakšpunktu, papildinot ar vārdiem“ vai primārā 

veselības aprūpē”; 

2.3. sagatavot lēmuma projektu par komisijas izveidi un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 26.oktobra sēdē. 

3. Par pašvaldības aizņēmumiem 

(Karīna Miķelsone, Sarmīte Mūze) 

Ziņo par informāciju no Finanšu ministrijas par pašvaldības aizņēmumiem. Informē, ka 

procentu likmes ievērojami pieauga, attiecīgi ietekmējot pašvaldības aizņēmumu atlikušo 

summu (1. pielikums).  

K. MIĶELSONE aicina plānot investīcijas kopskatā ar pašvaldības budžetu un atbildīgi 

pārskatīt projektus, kas tiks realizēti. Ziņo, ka šā gada 21. septembrī pašvaldības vadībai ir 

paredzēta tikšanās ar Finanšu ministrijas pārstāvjiem, kur plānots pārrunāt kopējo situāciju par 

pašvaldības aizņēmumiem, par rezultātiem informējot deputātus.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

 

4. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 2. marta 

saistošajos noteikumos Nr. 19/2022 “Par azartspēļu organizēšanu Ādažu novadā”” 

projektu 

(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2022. gada 2. marta saistošajos noteikumos Nr. 19/2022 

“Par azartspēļu organizēšanu Ādažu novadā”. 

Plkst. 10:15 I. KRASTIŅŠ, J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP), Jānis 

Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 2. 

marta saistošajos noteikumos Nr. 19/2022 “Par azartspēļu” projektu un nodot to 

sabiedrības viedokļu noskaidrošanai. 

Plkst. 10:18 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē.  

Plkst. 10:19 J. LEJA piedalās sēdē.  

5. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu 

(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par Dārzkopības kooperatīvās sabiedrības “SAULE”, vienotais reģistrācijas numurs 

40003086848, nekustamā īpašuma nodokļu parāda dzēšanu, pamatojoties uz pašvaldības 

2022. gada 26. oktobra noteikumiem Nr. 33 “Nekustamā īpašuma nodokļa parādu un 

pārmaksas dzēšanas kārtība”.  
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Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu” projektu un virzīt 

to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

6. Par atsavināmo nekustamo īpašumu “Ādažu novada meži” un “Riekstu iela A” 

zemesgabalu nosacītās cenas apstiprināšanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par atsavināmo nekustamo īpašumu “Ādažu novada meži” un “Riekstu iela A” 

zemesgabalu nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, " KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atsavināmo nekustamo īpašumu “Ādažu novada meži” un 

“Riekstu iela A” zemesgabalu nosacītās cenas apstiprināšanu” projektu un virzīt to 

izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

 

7. Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. noteikumos Nr. 41 

“Kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumi”” projektu 

(Inga Reķe) 

Ziņo par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2022.gada 23. novembra noteikumos Nr. 41 

“Kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumi”.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. noteikumos 

Nr. 41 “Kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumi”” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

 

8. Par Reorganizācijas komisijas ziņojumu par Carnikavas pagasta centralizētās 

siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, resursu un saistību pārņemšanu 

(Inga Reķe) 

Ziņo par Reorganizācijas komisijas (turpmāk – komisija) ziņojumu par Carnikavas pagasta 

centralizētās siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, resursu un saistību pārņemšanu. 

Informē, ka komisija ir identificējusi šādus riskus: 

1. pastāv augsts risks avārijām, ekspluatējot pašreizējos nolietotos gāzes katlus. Avārijas 

seku novēršana var ietekmēt pakalpojuma sniegšanas nepārtrauktību, jo katlu 

mehānisko bojājumu remonta iespējas ir ierobežotas katlu tehniskā nolietojuma dēļ. 

Riska mazināšanai nav alternatīvu; 

2. SIA “Ādažu namsaimnieks” ir tikai Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas 

izsniegta licence siltumenerģijas pārvadei un sadalei. Nepieciešams saņemt licenci 

siltumenerģijas ražošanai, kas var aizņemt 2-3 mēnešus laika;  

3. 2023./2024. gada apkures sezonā SIA “Ādažu namsaimnieks” nav pieejami pašu  

finanšu līdzekļi, ja rastos neatliekamas siltuma ražošanas iekārtu nomaiņas vajadzības;  

4. ja nav iespējama abu funkciju vienlaicīga pārņemšana un no 2024. gada 1. janvāra 

siltumapgādes funkciju nevar uzsākt SIA “Ādažu namsaimnieks”, tad arī ūdensapgādes 

funkcijas nodošana SIA “Ādažu ūdens” no 2024. gada 1.janvāra nav lietderīga, jo tiks 

radīti papildu izdevumi un organizatoriski apgrūtinājumi pašvaldības aģentūras 

“Carnikavas komunālserviss” funkciju izpildei. 

K. MIĶELSONE, I. REĶE, I. KRASTIŅŠ, E.KĀPA, J. LEJA, L. BERNĀNS debatē par: 
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1. komisijas izveidi un darbību (I. Krastiņš ierosina turpmāk aicināt visus pašvaldības 

domes deputātus uz komisijas sēdēm. K. Miķelsone akcentē, ka komisijas darbs ir 

caurspīdīgs un pārskatāms, aicina turpmāk izpilddirektora vietniecei I. Reķi aicināt 

deputātus piedalīties komisijas sēdēs.); 

2. apkures mezglu sistēmas maiņu daudzīvokļu mājās (K. Miķelsone aicina pašvaldības 

aģentūras “Carnikavas komunālsserviss” darbiniekus informēt daudzīvokļu mājas 

vecākos par iespējamiem risinājumiem, kas samazinātu apkures izmaksas. L. Bernāns 

ierosina turpmāk Ādažu novada būvvaldei, izdodot būvatļaujas, izņemt arī tehnisko 

specifikāciju no pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”); 

3. enerģētikas darba grupu (K. Miķelsone atkārtoti uzsver, ka pašvaldības domes 

deputātiem ir iespējams piedalīties darba grupā, kurā tiek meklēti labākie centralizētās 

siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju risinājumi.).   

K. MIĶELSONE uzdod izpilddirektora vietniecei I. Reķei veikt grozījumus pašvaldības domes 

2022. gada 27. jūlija lēmumā Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu 

SIA “Ādažu ūdens”” un 2023. gada 26. aprīļa lēmumā Nr. 162 “Par pašvaldības siltumapgādes 

funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu namsaimnieks” izpildei”, pagarinot termiņu līdz 

2024. gada 1. jūlijam. 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” un SIA “Ādažu 

namsaimnieks” līdz šā gada 30. novembrim sagatavot tehnisko specifikāciju, siltumenerģijas 

ražošanas pakalpojuma nodrošināšanai, ņemot vērā Enerģētikas darba grupas pieņemtos 

lēmumus, un prezentēt to Attīstības komiteja šā gada 13. decembra sēdē, lai pēc tam varētu 

sagatavot un organizēt iepirkuma procedūru siltuma ražošanas komersanta piesaistei 

siltumenerģijas ražošanas pakalpojuma nodrošināšanai Carnikavas pagastā ilgtermiņā, sākot ar 

2024./2025. gada apkures sezonu.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot izpilddirektora vietniecei I. Reķei veikt grozījumus pašvaldības domes 2022. 

gada 27. jūlija lēmumā Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu 

SIA “Ādažu ūdens”” un 2023. gada 26. aprīļa lēmumā Nr. 162 “Par pašvaldības 

siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu namsaimnieks” izpildei”, 

pagarinot termiņu līdz 2024. gada 1. jūlijam. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” un SIA “Ādažu 

namsaimnieks” līdz šā gada 30. novembrim sagatavot tehnisko specifikāciju, 

siltumenerģijas ražošanas pakalpojuma nodrošināšanai, ņemot vērā Enerģētikas darba 

grupas pieņemtos lēmumus, un prezentēt to Attīstības komiteja šā gada 13. decembra 

sēdē, lai pēc tam varētu sagatavot un organizēt iepirkuma procedūru siltuma ražošanas 

komersanta piesaistei siltumenerģijas ražošanas pakalpojuma nodrošināšanai 

Carnikavas pagastā ilgtermiņā, sākot ar 2024./2025. gada apkures sezonu.  

9. Par deputātu ierosinājumu par Ādažu novada pašvaldības domes 2022.gada 27. jūlija 

lēmuma Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu 

ūdens”” atcelšanu 

(Imants Krastiņš, Arta Deniņa, Jānis Leja) 

Ziņo par ierosinājumu atcelt pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija lēmumu Nr. 320 “Par 

Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens””. 

I. KRASTIŅŠ aicina deputātus pieņemt zināšanai ierosinājumu par lēmuma par Carnikavas 

pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens” atcelšanu, ņemot vērā, ka pašvaldības 

domes 2022. gada 27. jūlija lēmums Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības 

nodošanu SIA “Ādažu ūdens”” un 2023. gada 26. aprīļa lēmums Nr. 162 “Par pašvaldības 
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siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu namsaimnieks” izpildei” tiks 

pagarināti līdz 2024. gada 1. jūlijam. 

K. MIĶELSONE informē, ka ir saņemts deputātu ierosinājums, ko nevar pieņemt zināšanai, 

par to ir jābalso. Aicina balsot pret deputātu ierosinājumu par lēmuma par Carnikavas pagasta 

ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens” atcelšanu. 

Plkst. 11:10 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 2 balsīm "Par" (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Pret" – 12 (Sniedze 

Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska 

(LZS), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone 

(LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), 

"Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt deputātu ierosinājumu par pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija lēmuma 

Nr. 320 “Par Carnikavas pagasta ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens”” 

atcelšanu. 

10. Par deputātu ierosinājumu par SIA “Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks” 

tarifa aprēķina pamatotības izvērtēšanu 

(Imants Krastiņš , Arta Deniņa , Jānis Leja) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta sēdē deputāti tika informēti par SIA “ Ādažu 

ūdens” iesniegto tarifu paaugstināšanu projektu Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas 

komisijai. Bija plānots no šā gada 1. decembra palielināt kopējo ūdens un kanalizācijas tarifu 

no 3,42 euro uz 4,30 euro ieskaitot PVN, tomēr pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē 

tika nobalsots pret šādu tarifu kāpumu.  

Plkst. 11:15 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

I. KRASTIŅŠ, A. DENIŅA, J. LEJA aicina izveidot izmeklēšanas komisiju, lai izvērtētu SIA 

“Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks” tarifu aprēķina pamatotību. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, R. KUBULIŅŠ, G. KOZLOVSKA, J. KRŪZE 

debatē par komunālo pakalpojumu tarifa aprēķināšanas kārtību un to pamatotību (I. Krastiņš 

uzskata, ka komunālo pakalpojumu tarifu aprēķins ir necaurskatāms. J. Krūze akcentē, ka nav 

pieļaujama iespēja, ka komunālo pakalpojumu tarifa regulēšana tiktu uzticēta pašvaldības 

domes deputātiem. Uzver, ka tā nav pašvaldības izvēle, tarifus nosaka Sabiedrisko pakalpojumu 

regulēšanas komisija .).  

K. MIĶELSONE informē deputātus par kapitālsabiedrību tarifiem (2. pielikums).  

Plkst. 11:42 G. MIGLĀNS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 3 balsīm "Par" (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 

"Pret" – 10 (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 

Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 

Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Atturas" – 1 (Raitis Kubuliņš 

(LZP)), (Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt izmeklēšanas komisijas izveidošanu par SIA “Ādažu ūdens” un SIA “Ādažu 

namsaimnieks” tarifu aprēķina pamatotības izvērtēšanu.  

11. Par deputātu ierosinājumu par vienreizēju 50 euro pabalsta izmaksu darbiniekiem 

(Imants Krastiņš, Arta Deniņa, Jānis Leja) 

Ziņo, ka pašvaldības dome vēl arvien nav noslēgusi līgumu par darbinieku veselības 

apdrošināšanu, ņemot vērā šo faktoru, aicina pašvaldības domes deputātus lemt par vienreizēju 
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50 euro pabalsta izmaksu pašvaldības darbiniekiem un aicina Centrālās pārvaldes Juridiskās un 

iepirkumu nodaļas darbiniekiem rast pamatojumu, lai pašvaldības darbinieki saņemtu 

ierosināto kompensāciju atbilstoši normatīvajiem aktiem.  

I. REĶE informē deputātus par iepirkumu “Ādažu novada pašvaldības darbinieku veselības 

apdrošināšana” (3. pielikums).  

K. MIĶELSONE izprotot situāciju, skaidro, ka diemžēl šobrīd nav tiesiskā pamata 

darbiniekiem piešķirt vienreizēju pabalstu 50 euro.  

Plkst. 11:50 G. MIGLĀNS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 3 balsīm "Par" (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 

"Pret" – 12 (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 

Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), 

Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 

Jānis Ruks (LRA), "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt vienreizēju 50 euro pabalsta piešķiršanu darbiniekiem. 

Plkst. 12:15 A. DENIŅA, J. LEJA, R. PAULS atstāja sēdi.  

*** 

Pārtraukums no plkst. 12.15 līdz plkst. 13.00. 

*** 

12. Par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8044 007 0636 pārdošanu 

(Guna Cielava) 

Ziņo par SIA “Emerald Baltic”, reģ. Nr. 40003301231, juridiskā adrese Gaujas iela 27, Ādaži, 

Ādažu nov., LV-2164, šā gada 13. jūlija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3626) ar 

piekrišanu nopirkt pašvaldības zemes starpgabalu 220 m2 platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 

007 0619, atrašanās vieta Ādaži, Ādažu novads, par 1430 euro. 

Plkst.13:01 V. BULĀNS atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Valērijs Bulāns (LRA), Arta 

Deniņa (JKP), Jānis Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi),  KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8044 007 

0636 pārdošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 

septembra sēdē. 

Plkst.13:09 V. BULĀNS piedalās sēdē.   

13. Par piederības sakārtošanu garāžu ēkai Pirmā iela 44B, Ādažos 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo, ka uz pašvaldības zemes vienības Pirmā iela 44B, Ādaži (turpmāk – zemesgabals) atrodas 

garāžu ēka, kuras piederība nav noskaidrota. Zemesgabals un garāžu ēka atrodas teritorijā, kurā 

pašvaldība, pamatojoties uz Ādažu novada Attīstības programmas 2021.–2027. gadam 

pasākumu Ā3.1.4.4. “Par piederības sakārtošanu garāžu ēkai Pirmā iela 44B, Ādaži”, plāno 

izbūvēt Attekas un Pirmās ielas savienojumu. 

2005. gadā tika reģistrēta biedrība “Ādaži Centrs”, reģ. Nr. 40008093032 (turpmāk – biedrība). 

Pašvaldības rīcībā nav informācijas par to, ka biedrība būtu Garāžu īpašnieku kooperatīvā 

sabiedrības “Ādaži Centrs” un tiesību pārņēmēja.  
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Pašvaldība vērsās pie biedrības šā gada 3. martā, ierakstītā sūtījumā nosūtot paziņojumu “Par 

pašvaldības zemesgabala Pirmā iela 44B, Ādaži sakārtošanu pirms Pirmās un Attekas ielu 

savienojuma izbūves” (reģ. Nr. ĀNP/1-12-1/23/255) ar lūgumu līdz šā gada 26. jūnijam iesniegt 

pašvaldībai dokumentus vai informāciju, kas apliecinātu īpašuma un lietošanas tiesību uz 

garāžas ēku pāreju biedrībai vai citām personām. Pasta iestāde adresātam neizsniegto 

paziņojumu atgrieza atpakaļ pašvaldībai 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma  “Par piederības sakārtošanu garāžu ēkai Pirmā iela 44B, Ādažos” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

14. Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 

33, Baltezers 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par Alekseja Žarkova (adrese: Sūkņu stacijas iela 2-1, Baltezers, Ādažu pag., Ādažu nov., 

LV-2164 (turpmāk – iesniedzējs)) šā gada 14. augusta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-2/23/27) 

ar lūgumu pārņemt garāžas Nr. 13. nomas tiesības no līdzšinējas nomnieces Lidijas Ļihačovas 

(adrese: Hāpsalas 4-4, Rīga, LV-1005) un Lidijas Ļihačovas šā gada 14. augusta iesniegumu 

(reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/4161) ar lūgumu pārslēgt nomas līgumu uz iesniedzēju. Lūgumi tiek 

pamatoti ar to, ka iesniedzējs deklarēja savu dzīves vietu, ka arī viņam pieder dzīvoklis blakus 

garāžām esošajā mājā, ka arī ar to, ka iesniedzējs ir līdzšinējas nomnieces mirušā vīra radinieks.  

Informē, ka šobrīd iesniedzējs aicina atlikt lēmuma pieņemšanu, līdz brīdim, kad tiks precizētas 

garāžu nomāšanas cena.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atlikt lēmuma “Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai 

Alderu iela 33, Baltezers” izskatīšanu.  

15. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu par ieguldījumiem 

publiskā infrastruktūrā 

(Everita Kāpa) 

Ziņo par  SIA “Ādažu Īpašumi” (reģ. Nr. 50003737361, juridiskā adrese: Attekas ielas 6, Ādaži, 

Ādažu novads, LV-2165 (turpmāk – iesniedzējs)) šā gada 12. septembra iesniegumu (reģ. Nr. 

ĀNP/1-11-1/23/4783) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumus 

iesniedzējam saskaņā ar pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 37/2021 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Ādažu novadā” 32.5. apakšpunktu, 

ņemot vērā, ka iesniedzējs par saviem līdzekļiem izbūvēja maģistrālās koplietošanas 

inženierbūvi – divvirzienu ielu, kas savieno Kadagas ceļu un satiksmes apli pie Kadagas 

pirmsskolas  izglītības iestādes “Mežavēji”.         

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" ,"Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa ( JKP) Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu par 

ieguldījumiem publiskā infrastruktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 28. septembra sēdē. 

16. Par speciālo piemaksu Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem 

(Miķelis Cinis) 
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Ziņo, ka ar pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra lēmumu Nr. 558 “Par Ādažu novada 

teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu” (turpmāk – lēmums) tika noteikts, ka Ādažu novada 

teritorijas plānojuma 2025.-2037. gadam izstrādes nodrošināšanai pašvaldības administrācijas 

Teritorijas plānošanas nodaļas (turpmāk – TPN) šā gada budžetā ir jāparedz 30000 euro 

piemaksām par pašvaldībai stratēģiski svarīgu mērķu īstenošanu tiem nodaļas darbiniekiem, 

kuri tiks iesaistīti teritorijas plānojuma projekta sagatavošanā. 

Ņemot vērā, ka TPN darbinieki veic pašvaldības institūcijai nozīmīgu funkciju, viņiem var 

noteikt speciālo piemaksu atbilstoši pašvaldības domes 2022. gada 22. decembra noteikumu 

Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi” 65. punktam. Plānotā ietekme uz 

pašvaldības budžetu būs 30000 euro (t.sk., nodokļi) un līdzekļi ir pieejami Teritorijas 

plānošanas nodaļas 2023. gada budžeta tāmē. 

Ar domes šā gada 22. marta protokollēmumu (protokols Nr. 5 § 43) “Par speciālo piemaksu 

Teritorijas plānošanas nodaļas darbiniekiem” TPN darbiniekiem tika noteiktas piemaksas par 

pašvaldības institūcijai būtiskas funkcijas nodrošināšanu no šā gada 1. marta līdz 

30. septembrim. Pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē tika sniegts pārskats par TPN 

darbinieku papildu pienākumu faktiskās izpildes apjomu un rezultātiem. Tehniskajā komisijā 

šā gada 6. septembrī tika sniegts pārskats par paveikto un plānoto Ādažu novada teritorijas 

plānojuma 2025.-2037. gadam izstrādē. 

Izvērtējot TPN darbinieku ieguldījumu Ādažu novada teritorijas plānojuma izstrādē un plānotos 

darbus atbilstoši Darba uzdevumam, izstrādes grafikam un 2023. gada budžetā plānoto 

finansējumu, ir lietderīgi noteikt piemaksas darbiniekiem par pašvaldībai stratēģiski svarīgu 

mērķu īstenošanu no šā gada 1. oktobra līdz šā gada 31. decembrim un finansējumu piemaksām 

paredzēt arī 2024. gadā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par speciālo piemaksu Teritorijas plānošanas nodaļas 

darbiniekiem” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 

septembra sēdē. 

17. Par grozījumiem Ādažu vidusskolas budžēta tāmē mācību līdzekļu iegādei 

(Solvita Vasiļevska) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz Tiesībsarga biroja šā gada jūlijā aktualizēto jautājumu par mācību 

līdzekļu un mācību materiālu iegādi no pašvaldības līdzekļiem un vecāku līdzfinansējuma 

obligātās mācību programmās nodrošināšanai, tika konstatēts, ka šādam materiālu apjomam 

Ādažu sākumskolas budžetā paredzētie līdzekļi nav pietiekami. 

Ņemot vērā Tiesībsarga biroja, kā arī Izglītības kvalitātes valsts dienesta skaidrojumus, ka, 

ievērojot bezmaksas izglītības principu un izglītības iestādē īstenojamo izglītības programmu 

izmaksās ietveramos izdevumus mācību līdzekļu iegādei, izglītības iestādei nav pamata 

izglītojamā likumiskajiem pārstāvjiem pieprasīt nodrošināt visus izglītības programmas 

apguvei nepieciešamos individuālos mācību piederumus, tādējādi ir nepieciešams veikt 

izmaiņas Ādažu vidusskolas 2023. gada budžeta tāmē.  

Ādažu vidusskola izvērtēja programmas apguvei nepieciešamo individuālo mācību piederumu 

apjomu un, pārskatot Ādažu vidusskolas budžetu, secināms, ka, lai nodrošinātu nepieciešamos 

mācību līdzekļus un materiālus, Ādažu vidusskolas budžetā veicami grozījumi: 

1) palielināt nodaļas 0981 EKK 2370 (mācību līdzekļiem un materiāliem) 9300 euro  

apmērā; 



 

12 

 

2) samazināt nodaļas 0950 EKK 2247 (apdrošināšanas izdevumi GOOGLE Chromebook 

apdrošināšanas atlikums) par 9300 euro; 

3) palielināt nodaļas 0981 EKK 2370 (mācību līdzekļiem un materiāliem) 3500 euro;  

4) samazināt nodaļas 0950 EKK 2239 (Pārējie neklasificētie izdevumi - Profesionālās 

izglītības programma “Transportlīdzekļu vadītāju apmācības programma”) par 3500 

euro. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" ,"Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus Ādažu vidusskolas 2023. gada budžeta tāmē: 

1. pārcelt finansējumu 9300 euro (nodaļa 0950 EKK 2247) uz nodaļu 0981 EKK 2370 

mācību līdzekļiem un materiāliem; 

2. pārcelt finansējumu 3500 euro (nodaļa 0950 EKK 2239) uz nodaļu 0981 EKK 2370 

mācību līdzekļiem un materiāliem. 

18. Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 

“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu 

(Kaspars Rubenis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra noteikumos Nr. 7 

“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos 

Nr. 7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu un 

virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

19. Par pedagogu mēneša darba algas likmes noteikšanu Ādažu novada Mākslu skolā 

(Kaspars Rubenis) 

Ziņo, ka Ādažu novada Mākslu skolā (turpmāk – ĀNMS) pedagogu slodzi nosaka saskaņā ar 

ārējiem normatīvajiem aktiem par valsts budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai 

pašvaldību vispārējās un profesionālajās izglītības iestādēs. 

Ņemot vērā 2022. gada 5. jūlija grozījumus Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumos 

Nr. 445 “Pedagogu darba samaksas noteikumi” un pamatojoties uz pašvaldības domes 2022. 

gada 26. oktobra  sēdes protokolu Nr. 40 § 39, apstiprinātā likme ĀNMS valsts un pašvaldības 

tarifikācijā ar 2022. gada 1. oktobri ir noteikta 977 euro par 1 pedagoģisko slodzi, tai skaitā 927 

euro no valsts mērķdotācijas un 50 euro no pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

2023. gada 26. aprīlī tika pieņemti Ministru kabineta noteikumi Nr. 207 “Grozījumi Ministru 

kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumos Nr. 445 “Pedagogu darba samaksas noteikumi””, 

nosakot profesionālās ievirzes mākslu jomas izglītības programmu pedagogu zemāko mēneša 

darba algas likmi 1020 euro no šā gada 1. septembra. 

Ņemot vērā iepriekš minēto, nepieciešams noteikt ĀNMS pedagogu likmi 1070 euro par 1 

pedagoģisko slodzi, tai skaitā 1020 euro no valsts mērķdotācijas un 50 euro no pašvaldības 

budžeta līdzekļiem. Priekšlikuma izpildei nebūs ietekme uz pašvaldības budžetu, jo no Latvijas 

Nacionālā kultūra centra paredzēts saņemt papildu finansējumu pedagogu zemākas algas 

likmes noteikšanai. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa ( JKP) Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt protokollēmuma “Par pedagogu mēneša darba algas likmes noteikšanu Ādažu 

novada Mākslu skolā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 

septembra sēdē. 

20. Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Erasmus+ programmas  “Jaunatnes 

līdzdalības projekti” projektu konkursā 

(Kaspars Rubenis) 

Ziņo par iespējamo Ādažu novada Mākslu skolas dalību Erasmus+ programmas “Jaunatnes 

līdzdalības projekti” projektu konkursā. Projekta ietvaros plānotās aktivitātes jauniešiem dos 

iespēju padziļināti apgūt digitālās prasmes un zināšanas neformālās izglītības ceļā, piedaloties 

neformālās mācībās, meistarklasēs un apmeklējot dažādus uzņēmumus, iepazīstot dizaina 

profesijas iespējas Latvijā un ārpus tās. Tāpat projekta īstenošana palīdzēs darba tirgum un 

patstāvīgai dzīvei nepieciešamo prasmju un iemaņu apguvi, kā arī veicinās jauniešu ar 

ierobežotām iespējām iekļaušanos sabiedriskajā dzīvē un nodarbinātībā. Projekta pieteikums ir 

jāiesniedz līdz šā gada 4. oktobrim. Pieprasītais finansējums projektam ir 9000 euro. Pēc līguma 

parakstīšanas Valsts izglītības attīstības aģentūra (turpmāk – VIAA) izmaksās avansa 

maksājumu 80 % no kopējās summas un noslēguma maksājumu 60 kalendāra dienu laikā pēc 

projekta noslēguma atskaites dokumentu saņemšanas. 

Projekta īstenošana neradīs finansiālu slogu pašvaldības budžetam, jo pašvaldībai jānodrošina 

projekta priekšfinansējums 20 % jeb 1800 euro līdz projekta noslēguma maksājuma saņemšanai 

no VIAA līdz 2025. gada vidum, kas tiks atmaksāts pašvaldībai pēc projekta noslēguma. 

Priekšfinansējums jāparedz pašvaldības 2024. gada budžetā.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Erasmus+ programmas  

“Jaunatnes līdzdalības projekti” projektu konkursā” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

21. Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu 

(Ligita Anspoka) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2021. gada 24. novembrī pieņēma lēmumu (protokols Nr. 17 § 11) 

“Par mācību jomu koordinatoriem”, kurā tika nolemts izveidot 15 mācību jomu koordinatorus 

pašvaldībā un pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes nodaļas budžeta tāmē 

katru gadu iekļaut 15000 euro mācību jomu koordinatoru (turpmāk – MJK) darba samaksai 

(piemaksa par papildu pedagoģisko darbu 100 euro mēnesī, t.sk. nodokļi). 

Šobrīd aktīvi darbojas 12 no 15 MJK. 2023./2024. m.g. sākumā nav izdevies piesaistīt Latviešu 

valodas mācību jomas koordinatoru.  

Darba uzdevumu apjoms MJK ir liels un, lai pilnvērtīgi varētu īstenot mācību jomas attīstību, 

nepieciešams palielināt piemaksu par papildu pedagoģisko darbu no 100 euro  uz  150 euro  

mēnesī personai, t.sk. nodokļi. Lai to izdarītu, Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes 

nodaļas 2024. gada budžeta tāmes projektā nepieciešams palielināt mācību jomu koordinatoru 

darba samaksai paredzēto finansējumu par 7500 euro. 

K. MIĶELSONE aicina atlikt lēmuma “Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu” 

projektu, ņemot vērā plānoto tikšanos ar Finanšu ministrijas pārstāvjiem par pašvaldības 

līdzfinansējumiem.  

K. MIĶELSONE, L. ANSPOKA, I. REĶE, K. DĀVIDSONE debatē par iespējamo 

finansējumu mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu (L. Anspoka informē, ka, 

izvērtējot situāciju, ir iespējams novirzīt finanšu līdzekļus no esošajām valsts mērķdotācijām. 
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I. Reķe akcentē, ka ir nepieciešams izdarīt grozījumus 2022. gada 5. oktobra rīkojumā Nr. 

ĀNP/1-6-1/22/101 “Par valsts budžeta mērķdotācijas sadalījumu Ādažu novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas 

obligātajām iemaksām”.). 

K. MIĶELSONE uzdod Centrālās pārvaldes Izglītības un  jaunatnes nodaļas vadītājai L. 

Anspokai veikt labojumus lēmuma “Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu” 

projektā, iekļaujot uzdevumu par grozījumu veikšanu pašvaldības 2022. gada 5. oktobra 

rīkojumā Nr. ĀNP/1-6-1/22/101 “Par valsts budžeta mērķdotācijas sadalījumu Ādažu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām”. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Antra 

Krasta (LZS)), (Arta Deniņa (JKP), Jānis Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu” projektu un 

virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai L. Anspokai veikt 

labojumus lēmuma “Par mācību jomu koordinatoru darba nodrošināšanu” projektā, 

iekļaujot uzdevumu par grozījumu veikšanu pašvaldības 2022. gada 5. oktobra rīkojumā 

Nr. ĀNP/1-6-1/22/101 “Par valsts budžeta mērķdotācijas sadalījumu Ādažu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām”. 

22. Par multimodālās agrīnās intervences programmu STOP 4-7 

(Ligita Anspoka) 

Ziņo, ka Pārresoru koordinācijas centrs (reģ. Nr. 90009682011, juridiskā adrese: Brīvības 

bulvāris 36, Rīga, LV-1520 (turpmāk – PKC)) un biedrība “Latvijas Kognitīvi biheiviorālās 

terapijas asociācija” (reģ. Nr. 40008138489, juridiskā adrese: Avotu iela 10-3, Rīga, LV-1011 

(turpmāk – biedrība)) sadarbībā ar Latvijas pašvaldībām no 2020. gada par valsts finansējumu 

īsteno agrīnās intervences multimodālo programmu “STOP 4-7”. 

Programma paredzēta bērniem vecumā 4-7 gadi ar uzvedības problēmām. Speciālistu komanda 

vienlaicīgi atsevišķās grupās strādā gan ar bēriem, gan vecākiem, gan skolotājiem. Programmas 

mērķis ir mazināt bērnu problemātisko uzvedību, mācot vecākus un pedagogus vairāk izmantot 

pozitīvu audzināšanu un pakāpeniski izslēgt nekonsekvenci un bardzību. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par multimodālās agrīnās intervences programmu STOP 4-7” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

23. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs no 2023. gada septembra 

(Ligita Anspoka) 

Ziņo, ka Izglītības likuma 17. panta trešās daļas 4. punkts nosaka, ka pašvaldība uz savstarpēju 

līgumu pamata piedalās valsts un citu pašvaldību izglītības iestāžu finansēšanā. Informē par 

viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem pašvaldības izglītības iestādēs no šā gada 1. 

septembra. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada 

pašvaldības izglītības iestādēs no 2023. gada 1. septembra” projektu un virzīt to 

izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

24. Par sadarbību mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ar Ropažu un Saulkrastu 

novadu pašvaldībām 

(Kristīne Ludiņa-Jākobsone) 

Ziņo par sadarbību ar Ropažu un Saulkrastu novadu pašvaldībām mācību priekšmetu olimpiāžu 

organizēšanā no šā gada 1. septembra līdz 2024. gada 31. maijam, turpinot darbu šim nolūkam 

izveidotajā Pierīgas novadu apvienībā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbību mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ar Ropažu 

un Saulkrastu novadu pašvaldībām” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 

šā gada 28. septembra sēdē. 

25. Par bērnu skaita samazināšanu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 

13.grupā 

(Kerola Dāvidsone) 

Ziņo par ierosinājumu samazināt bērnu skaitu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 

13. grupā, nosakot vietu skaitu grupā līdz 20 izglītojamajiem, lai nodrošinātu iekļaujošās 

izglītības kvalitatīvu īstenošanu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt bērnu skaita samazināšanu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 

13. grupā. 

2. Uzdot Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” vadītājas vietniecei L. Cintiņai 

gatavot lēmuma “Par bērnu skaita samazināšanu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes 

“Strautiņš” 13.grupā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 

septembra sēdē. 

26. Par pārvietojamā skeitparka elementu iegādi un izvietošanu  Carnikavā 

(Arnis Rozītis) 

Ziņo, ka līdz šā gada jūlijam Liepu ielā 10, Carnikavā, atradās 2011. gadā būvēts skeitparks. 

pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” šā gada 1. jūlijā veica skeitparka tehniskā 

stāvokļa apsekošanu un atzina to par neatjaunojamu, slēdzot tā pieejamību lietotājiem. 

Izvērtējot situāciju, secināts, ka ir lietderīgi un samērīgi izvietot pārvietojamos skeitparka 

elementus Carnikavas stadionā, asfaltētajā teritorijas daļā “hokeja laukums”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pārvietojamā skeitparka elementu iegādi un izvietošanu  

Carnikavā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra 

sēdē. 

27. Par subsīdijām sporta organizācijas infrastruktūras uzturēšanai 

(Arnis Rozītis) 

Ziņo par biedrības “BMX Ādaži” šā gada 12.septembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/4786) subsīdijas saņemšanai sporta organizācijas darbības nodrošināšanai, SIA “Tenisa 
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centrs Ādaži” šā gada 19.septembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/4924) subsīdijas 

saņemšanai tenisa turnīra organizēšanai Ādažos. 

Pamatojoties uz pašvaldības domes šā gada 23. augusta saistošajiem noteikumiem Nr. 26/2023 

“Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – noteikumi), Centrālās 

pārvaldes Sporta nodaļa (turpmāk – SPN) atzina, ka iesniegtie pieteikumi atbilst noteikumos 

noteiktajiem kritērijiem un ir atbalstāmi. SPN budžetā pieteikumos norādītajam mērķim ir 

pieejams finanšu līdzekļu atlikums 2550 euro apmērā. 

Papildus nepieciešami 400 euro, ko plānots pārdalīt no SPN budžetā paredzētā finansējuma 

sporta sacensību organizēšanai, EKK 2239. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par subsīdijām sporta organizācijas infrastruktūras uzturēšanai” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

28. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka starp Ādažu novada domi (turpmāk – pasūtītājs) un SIA “Eco Baltia Vide” (turpmāk– 

apsaimniekotājs) 2019. gada 3. jūnijā tika noslēgts līgums JUR 2019-06/488 par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Ādažu pagastā (turpmāk – līgums) un līdz šā gada 2. jūnijam 

apsaimniekotājs nodrošina sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Ādažu pagastā atbilstoši 

piedāvājumam pašvaldības rīkotajā iepirkumā noteikumiem, iepirkuma tehniskajai 

specifikācijai un līguma nosacījumiem.  

Atbilstoši līguma 3.4. apakšpunktam cena par nešķirotu sadzīves atkritumu 120 litru tilpuma 

trafarētu maisu ar šā gada 1. janvāri ir 3,43 euro, neieskaitot PVN, un ar šā gada 1. februāri ir 

3,47 euro bez PVN. 

2023. gada 11. aprīlī stājās spēkā grozījumi atkritumu apsaimniekošanās likumā. Likuma 39.1 

panta un Pārejas noteikumu 57. punkta izpratnē maksu par dalīti savākto bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanu sākot ar 2024. gada 1. janvāri, pašvaldība nosaka 60 procentu apmērā no 39. 

panta pirmajā daļā noteiktās maksas.  

Pārejas noteikumu 52. punkts paredz, ka līdz šā gada 31. decembrim pašvaldība un tās 

izvēlētais sadzīves atkritumu apsaimniekotājs veic grozījumus līgumos par sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanu attiecībā uz nešķiroto sadzīves atkritumu un bioloģisko atkritumu maksas 

apmēru saskaņā ar šā likuma 39. un 39.1 pantā paredzēto maksas noteikšanas kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atkritumu apsaimniekošanas maksu Ādažu pagastā” projektu un 

virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra sēdē. 

29. Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” pārvaldīšanā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka pašvaldības turējumā (līzingā) ir transportlīdzekļi: pasažieru autobuss Isuzu Novo, 

valsts reģistrācijas Nr. NP 2670, automašīna Toyota Proace Verso, valsts reģistrācijas Nr. 

MU3528 un ekskavators-iekrāvējs CASE 695 ST. Saskaņā ar pašvaldības domes 2021. gada 

27. oktobra lēmumu Nr. 150 “Par Saimniecības un infrastruktūras daļas reorganizāciju” 

pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – Aģentūras) ir reorganizētās 

Saimniecības un infrastruktūras daļas personāla, finanšu, mantas, tiesību un saistību pārņēmēja.  

https://likumi.lv/ta/id/221378#p39
https://likumi.lv/ta/id/221378#p39_1
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Pašvaldības nolikuma 58. punktā noteikts, ka pašvaldības manta tiek nodota apsaimniekošanā 

(pārvaldīšanā) pamatojoties uz domes lēmumu un savstarpēji noslēgto apsaimniekošanas 

līgumu. Rīcība ar aģentūrai nodoto mantu notiek Publisko aģentūru likumā, aģentūras 

nolikumā, iekšējos normatīvajos aktos un domes lēmumos noteiktajā kārtībā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par"  "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” pārvaldīšanā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 

gada 28. septembra sēdē. 

 

30. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2023. gada 

budžeta tāmē 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) šā gada 

budžeta tāmē sadaļā “Īpašumu apsaimniekošana” tika paredzēti 36000 euro (EKK 2241) 

dzīvokļu atjaunošanas darbiem Kadaga 10-63 un Kadaga 7-73, Kadagā, Ādažu novadā. 

Aģentūra2023. gada 17. augustā izsludināja iepirkuma procedūru “Divu dzīvokļu atjaunošanas 

darbi Kadagā” (pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2023/42), kā rezultātā par 

saimnieciski izdevīgāko piedāvājumu ar viszemāko cenu 37571,05 euro bez pievienotās 

vērtības nodokļa (turpmāk – PVN) tika atzīts SIA “Universbūve” piedāvājums, taču kopējais 

nepieciešamais finansējums dzīvokļu atjaunošanas darbiem veido 45460,97 euro ar PVN. 

Tā kā kopējās darbu izmaksas pārsniedz budžeta tāmē paredzētos līdzekļus, aģentūra var pārcelt 

daļu no paredzētajiem izdevumiem elektroenerģijas izmaksām 9461 euro no EKK 2223 uz 

EKK 2241 (papildu finansējums divu sociālo dzīvokļu remontam Kadagā). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt budžeta grozījumus aģentūras 2023. gada budžeta tāmē, pārceļot finansējumu 

9461 euro no EKK 2223 (elektroenerģijas izmaksu samazinājums) uz EKK 2241 

(papildu finansējums divu sociālo dzīvokļu remontam Kadagā). 

2. Uzdot aģentūras direktoram nodrošināt šī nolēmuma 1. punktā minēto grozījumu 

veikšanu pašvaldības 2023. gada budžetā. 

3. Uzdot Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļai un Grāmatvedības nodaļai veikt šī 

nolēmuma 1. punktā noteikto finanšu līdzekļu pārcelšanu EKK ietvaros aģentūras 2023. 

gada budžeta tāmē. 

4. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram nodrošināt lēmuma izpildes kontroli. 

 

31. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 

saistošajos noteikumos Nr. 59/2022 “Par Ādažu novada pašvaldības maksas 

autostāvvietu lietošanu”” projektu 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 

59/2022 “Par Ādažu novada pašvaldības maksas autostāvvietu lietošanu”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 

saistošajos noteikumos Nr. 59/2022 “Par Ādažu novada pašvaldības maksas autostāvvietu 

lietošanu”” projektu un nodot to sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 

32. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 12. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 

31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” maksas pakalpojumu 

cenrādi”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu ““Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. 

aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu un nodot to sabiedrības 

viedokļa noskaidrošanai. 

33. Par nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. nolikumā Nr. 40 

“Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu 

(Inga Reķe) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2022. gada 23. novembra nolikumā Nr. 40 “Projektu 

uzraudzības komisijas nolikums”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 

Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.11.2022. nolikumā Nr. 40 

“Projektu uzraudzības komisijas nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 28. septembra sēdē. 

34. Par sabiedrības iesaistīšanu atsevišķu pašvaldības funkciju vai uzdevumu pildīšanā 

(Inga Reķe) 

Ziņo, ka Pašvaldību likuma 53. pantā noteikts, ka pašvaldība var izveidot konsultatīvās 

komisijas un iesaistīt sabiedrību atsevišķu pašvaldības funkciju vai uzdevumu pildīšanā. Minētā 

likuma 58. pantā noteikts, ka pašvaldībā var izveidot konsultatīvas pašvaldības institūcijas — 

iedzīvotāju padomes, lai nodrošinātu vietējo kopienu interešu pārstāvību un saskaņotu rīcību 

kopējam labumam. 

Pašvaldības domes Finanšu komiteja šā gada 16. augusta sēdē pieņema zināšanai informatīvo 

ziņojumu “Par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju izvērtējumu”, kurā 

salīdzinošas tabulas veidā tika izvērtētas abu sabiedrības iesaistes veidu priekšrocības un 

trūkumi.  

Ņemot vērā izvērtējuma secinājumus, pašvaldības ieskatā efektīvu sabiedrības iesaisti 

pašvaldības darbā var panākt, veidojot konsultatīvās komisijas, nevis iedzīvotāju padomes, jo 

svarīgs ir pienesums un rezultāts, nevis iesaistes veids.  

Plkst. 15:04 J. LEJA piedalās sēdē 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, I, REĶE, G. DZENE debatē par iespējamajiem ieguvumiem 

un zaudējumiem, izveidojot konsultatīvās komisijas un iedzīvotāju padomes (K. Miķelsone 

uzsver, ka par šiem jautājumiem daudzkārt jau konsultējas ar biedrību “Sabiedrība par atklātību 

– Delna” un biedrību “Sabiedriskās politikas centrs PROVIDUS” par labo pieredzi un praksi. 

https://likumi.lv/ta/id/336956-pasvaldibu-likums#:~:text=53.%20pants.%20Konsultat%C4%ABv%C4%81s%20padomes%20un%20komisijas
https://likumi.lv/ta/id/336956-pasvaldibu-likums#:~:text=58.%20pants.%20Iedz%C4%ABvot%C4%81ju%20padome
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I. Krastiņš rosina tomēr realizēt iedzīvotāju padomes, aicina G. Dzenei sniegt viedokli par šīs 

ieceres realizēšanu. G. Dzene akcentē, ka šobrīd nav iedzīvotāju vienprātības par padomju 

izveidošanu, saredz, ka padomju realizēšana būtu liels slogs pašvaldībai. Uzver, ka šobrīd kā 

labāko alternatīvu saredz konsultatīvās komisijas izveidošanu.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 

Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par sabiedrības iesaistīšanu atsevišķu pašvaldības funkciju 

vai uzdevumu pildīšanā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 

28. septembra sēdē. 

35. Informatīvs ziņojums par Pilsētnieka karti 

(Edgars Liepiņš) 

Ziņo par pilsētnieka kartes realizēšanas plānu Ādažu novadā (4. pielikums).  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, E. LIEPIŅŠ debatē par pilsētnieka kartes realizēšanu un 

izmaksām (K. Miķelsone aicina E. Liepiņu izvērtēt alternatīvas iespējas pilsētnieka kartes 

ieviešanai, vienlaicīgi aicina I. Krastiņu ziņot par Deklarēšanās veicināšanas darba grupas 

paveikto.). 

K.MIĶELSONE uzdod Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļas vadītājas vietniekam E. 

Liepiņam sagatavot lēmuma “Par Pilsētnieka karti” projektu, iekļaujot alternatīvus variantus 

pilsētnieka kartes ieviešanai un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. septembra 

sēdē. 

Plkst. 15:31 R. KUBULIŅŠ atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļas vadītājas vietniekam E. Liepiņam 

sagatavot lēmuma “Par Pilsētnieka karti” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 

domes šā gada 28. septembra sēdē. 

36. Informatīvs ziņojums par Gaujas – Baltezera kanāla taciņas projekta tehniskajām 

specifikācijām 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par Gaujas – Baltezera kanāla taciņas projekta tehniskajām specifikācijām (5. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

37. Informatīvs ziņojums par Garkalnes pagasta robežu jautājumu 

(Karīna Miķelsone ) 

Ziņo par Garkalnes pagasta sadalīšanās plānu (6. pielikums).  

K. MIĶELSONE informē deputātus, ka tiks gatavots ziņojums par turpmāko attīstību saistībā 

ar Garkalnes pagasta robežu jautājumu uz Attīstības komitejas šā gada 11. oktobra sēdi, ja laika 

trūkuma dēļ nesanāks, būs atskaites ziņojums uz Finanšu komitejas šā gada 18. oktobra sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Pieņemt informāciju zināšanai.  

 

Sēde slēgta 2023. gada 20. septembrī plkst. 16:05. 

 

Finanšu komitejas priekšsēdētāja                      KARĪNA MIĶELSONE  

                       

Protokolētāja                     LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


